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Deltakere 

Styremedlemmer 

Arnt Zimmermann (Forbundsleder), Eirik Hilland (Styremedlem), Heidi E Bye (Nestleder), Kari Brekke Arnesen (Styremedlem), 

Brita Faaberg (Styremedlem), Toril Eidem (Styremedlem), Åge Jenssen (Styremedlem) 

Navn på gruppe: Administrasjon 

Kristin Ruud (Generalsekretær), Rune Johansen (Administrasjon - økonomiansvarlig) 

Forbundsstyremøte 5/24 
fre. 08 november 2024, 14:00 - 18:00 

Quality Gardermoen 

 

 
Møteprotokoll 

 

 

57. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste godkjennes. 

 Saksliste styremøte 8. november 2024.pdf 
 

 

58. Protokoll 

Protokoll utsendt og signert. 

Vedtak: 

Protokoll fra forbundsstyremøtet 10. september godkjennes. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 
 
 
 
 
 

 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 

 
 

 

59. Foreløpig regnskap januar - september 2024 

Administrasjons- og økonomileder Rune Johansen presenterer foreløpig regnskap for januar til september. 

Åpent for spørsmål og kommentarer. 

Per 30.09.24 hadde forbundet et resultat på ca. 1milloner kroner. 

Vedtak: 

Foreløpig regnskap 1-9 tas til orientering. 

Til neste styremøte skal det lages en oversikt over kostnader relatert til flytteprosessen inkludert kostnader til 

husleie. 

Administrasjonen bes også om å utarbeide et forslag når det gjelder midler øremerket forskning og andel 

driftskostnader. 

Orientering 

Rune Johansen 

 

 
Resultat og balanse 30.09.2024.pdf 
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60. Organisasjonsutvalgets innstilling 

Organisasjonsutvalget er nedsatt av forbundsstyret. Utvalget har laget en rapport med en rekke forslag til 

endring av organisasjonsstruktur og vedtekter. 

Utvalgets leder Kari Brekke Arnesen presenterte hovedpunktene for styret. 

Vedtak: 

Forbundsstyret oversender organisasjonsutvalgets innstilling til arbeidsgruppen for vedtektsendringer i 

forbindelse med landsmøtet 2025. Rapporten blir en del av landsmøtedokumentene og sendes ut i forkant av 

landsmøtet, som bakgrunn for behandling av vedtektene. 

 RAPPORT FRA ORGANISASJONSUTVALGET 2024.pdf 
 

 

61. Forberedelse til landsmøte 

Landsmøtet 2025 er i mai. Der skal ny arbeidsprogram og vedtektsendringer behandles. 

Beslutning 

Kari Brekke Arnesen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 

 

61.1. Arbeidsgruppe for nytt arbeidsprogram 

Vedtak: 

Forbundsstyret setter ned en arbeidsgruppe for nytt arbeidsprogram for 2025-27 for Norges 

Parkinsonforbund. Arbeidsgruppes ledes av nestleder Heidi Bye, Trøndelag, med styremedlem Kari Brekke 

Arnesen, forbundsstyret og Nordland, Robert Næss, Oslo og Akershus og Mette Granum Holm, Innlandet som 

medlemmer og Eli Karin Walle, Møre og Romsdal, som varamedlem. Lisa Krokfoss Åldstedt fra 

administrasjonen oppnevnes som sekretær. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 

 

 

61.2. Arbeidsgruppe for vedtektsendringer 

Vedtak: 

Forbundsstyret setter ned en arbeidsgruppe for vedtekter for Norges Parkinsonforbund til behandling på 

landsmøtet 2025. Gruppen ledes av forbundsleder Arnt Zimmermann, med styremedlemmene Brita Faaberg 

og Åge Jenssen som medlemmer. Katrine Veland fra administrasjonen oppnevnes som sekretær. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 

 
 

 

62. Årskonferansen 

Generalsekretær Kristin Ruud gikk igjennom programmet for konferansen. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 

 

62.1. Utnevnelse av årets ildsjel, årets forening og beste webside 

Medlemmer og tillitsvalgte har vært invitert til å nominere kandidater. Forbundsstyret har fått tilsendt forslagene 

og innstilling fra administrasjonen. Prisene deles ut under middagen. Rune Vethe er ikke tilstede på møtet og 

har fått sin pris i forkant. 

Vedtak: 

Forbundsstyret utnevner Rune Vethe til årets ildsjel for sitt arbeid med treningsaktiviteter for personer med 

Parkinsons sykdom. 

Harstad og omegn Parkinsonforening utnevnes til årets forening. 

Årets webside/årets webredaktør har ikke vært tildelt de siste årene. Forbundsstyret utnevner Trøndelag 

Parkinsonforenings nettsider til årets websider. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 
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62.2. Uttalelse 

Spesialisert rehabilitering for personer med nevrologiske sykdommer er under press. Norges 

Parkinsonforbund har arbeidet med dette spørsmålet gjennom hele 2023 og 2024 i forbindelse med nye 

anbud i helseforetakene. 

Kristin Ruud presenterte forslag til uttalelse. Det nedsettes en redaksjonskomite som består av styremedlem 

Brita Faaberg, Edgar Waldmanis fra Oslo og Akershus og Sverre Nilsen fra administrasjonen. 

Forslaget presenteres under møtet på lørdag og vedtak gjøres på søndag. Eventuelle forslag til endringer 

behandles av redaksjonskomiteen. 

Vedtak: 

Forbundsstyret ber årskonferansen slutte seg til en uttalelse om spesialisert rehabilitering som skal sendes 

relevante instanser med ansvar for rehabilitering samt forslaget til redaksjonskomite. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 

 

 
Fra forbundsstyret - uttalelse om spesialisert rehabilitering.pdf 

 
 

63. Møteplan for 2025 

Møteplan for 2025 ble presentert. 

Møtet i januar fastsettes til 28 og 29 januar og vil bli fysisk på Hjernehuset. 

Vedtak: 

Forbundsstyret vedtar møteplan for 2025 med fremlagte endringer. 

 Møteplan 2025.pdf 

 

 

64. Facebook-gruppe for Norges Parkinsonforbund 

Kan en lukket Facebook-gruppe være en kanal som lar medlemmene være med å gi ris og ros til Norges 

Parkinsonforbund? 

Vedtak: 

Forbundsstyret ber administrasjonen opprette en lukket Facebook-gruppe beregnet for medlemmer av 

Norges Parkinsonforbund. 

 Opprette Facebookgruppe for forbundet.pdf 
 

 

65. Oppfølging av sak 49/24: Mangelen på helsepersonell 

Muntlig orientering fra generalsekretær Kristin Ruud om hvordan følge opp vedtaket. 

Vedtak: 

Forbundsstyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med tiltak for å motvirke konsekvensene som mangel 

på helsepersonell vil ha for parkinson-pasienter. 

Beslutning 

Arnt Zimmermann 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Beslutning 

Kristin Ruud 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

Diskusjon 

Arnt Zimmermann 

 
 

 

66. Status Norges Parkinsonforbund 

Det har kommet en lokalforening på Ringerike. Etter vedtektene må denne godkjennes av Forbundsstyret. 

Enerettsmodellen for pengespill er under press - Kristin har signert et opprop på vegne av Norges 

Parkinsonforbund om at denne må bestå slik den er nå i regi av stiftelsen DAM. 

Korrespondanse med Lillehammer sykehus (Sykehuset Innlandet) angående behandling og oppfølging av 

pasienter. Forbundet engasjere seg ikke enkelt saker med har sendt en generell bekymringsmelding. 

Korrespondanse med Innsamlingskontrollen relatert til Norges Parkinsons forskningsfond. Saken er avsluttet. 
 

 
Innspill statsbudsjett. Vi deltar ikke på høringen, men har gitt et skriftlig innspill. 

Orientering 

Kristin Ruud 
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Status Fundrasing ble presentert. Det legges opp til en evaluering av satsningen på neste styremøte. 

Parkinsonkort til alle medlemmer i 2025. Dekkes av en gave som ikke er øremerket. 

Kandidat til forskningspris i regi av Hjernerådet. Vi har foreslått Charalampos Tzoulis (Haris). 

Gjennomgang av agenda for årskonferansen. 

Vi har fått innvilget en søknad fra Stiftelse DAM på nok 370.000,- til en samling i mai 2025 på Beitostølen. 

Vedtak: 

Opprettelse av Ringerike Parkinsonforening godkjennes. 

Orienteringen tas til etterretning. 

Brev til generalserkretærene i Stiftelsen Dams representantskap.pdf 

Oppfølging Lillehammer sykehus.pdf 

om ringerike lokalforening.pdf 

Innsamlingskontrollen - Informasjonsforespørsel Norges Parkinsonforbund.pdf 

Sammen for en ansvarlig spillpolitikk.pdf 

Svar til Innsamlingskontrollen.pdf 

Skriftlig innspill statsbudsjettet 2025 til Helse- og omsorgskomiteen Stortinget.pdf 

041124_fundraising.pdf 

Svar fra Sykehuset Innlandet.pdf 

 

 

67. Eventuelt 

Ingen ytterligere saker 


